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397252 -Synpunkt/klagomål -  Öppettider och 
tillgänglighet för alla.

Pär Ohlsson

2023-04-05 Samhällsutveckling

KOS 2023/447 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
åtgärdsredovisning saknas

397773 -Synpunkt/klagomål - Påsklovsbesökare missar 
utställning på grund av stängt kulturhus 

Pär Ohlsson

2023-04-11 Samhällsutveckling

KOS 2023/467 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
åtgärdsredovisning saknas

399902 -Synpunkt/klagomål - Efterlyser information om 
enskilda vägar utifrån Lantmäteriets förslag

OKÄND OKÄND

2023-05-10 Samhällsutveckling

KOS 2023/647 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
åtgärdsredovisning saknas

2023.3470 Synpunkter/klagomål - Avsaknad av bubbelpool 
på relaxavdelningen

Tony Cederberg

2023-04-13 Samhällsutveckling

KOS 2023/475 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
Mejlsvar: Den läcker vatten från själva poolen 
samt att i stort sett alla rör ifrån den läcker och 
är väldigt gamla. Vi provade att åtgärda detta för 
ca 9 månader sedan, men tyvärr så höll inte det. 
Bubbelpoolen byggdes 1994, och nu har den 
gjort sitt.
En ny pool är det som gäller.
Vi har så klart äskat pengar för en ny bubbelpool 
och förhoppningsvis tilldelas dessa under 2024 
om de ekonomiska ramarna tillåter detta.

2023.3572 Synpunkter/klagomål - Beröm för förbättring av 
Limsjöområdet - nya informationsskyldar, 
förbättrad gångstig etc

OKÄND OKÄND

2023-04-17 Samhällsutveckling

KOS 2023/490 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - Ingen 
åtgärd. Positiv återkoppling på upprustning av 
Limsjöområdet.

2023.5916 Synpunkt/klagomål - Klagomål på 
festivalområde vid nya idrottshallen

Torkel Holst

2023-06-22 Samhällsutveckling
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KOS 2023/838 Åtgärdsredovisning synpunkt på plats för 
evenemangsområde - Evenemangslots har efter 
förra årets midsommarfirande i Leksand 
utvärderat utfallet och evenemangsytorna. I 
arbetet med utvärderingen har många olika 
aktörer hörsammats. Efter utvärderingarna tog 
evenemangslotsen tillsammans med politiken 
beslutet att flytta evenemangsområdet till 
nuvarande yta. Leksands kommun strävar att 
vara en attraktiv evenemangskommun som 
lockar många besökare till kommunen. 
Besöksnäringen är ett av våra prioriterade 
områden.

2023.6950 Synpunkt/klagomål - Uppsättning av farthinder i 
slutet av gång- och cykelväg Tunstavägen, där 
den mynnar ut vid rv 70 och Insjöbron 

Ann-Sofie Hallor

2023-08-14 Samhällsutveckling

KOS 2023/768 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - Lämnat 
till Utemiljö att sätta upp en GC-skylt på aktuell 
plats vid sidan av hindret. Dels för att informera 
om att det är GC-väg, men även att skylten i sig 
hindrar bilar att passera förbi vid sidan om 
befintligt hinder.

2023.6952 Synpunkt/klagomål - Stoppgrind mot Fiskgatan Ann-Sofie Hallor

2023-08-14 Samhällsutveckling

KOS 2023/766 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
Trafikenheten kommer att se över om det är 
aktuellt med åtgärder vid GC-vägens utfart mot 
Fiskgatan. Vi kommer också se över 
informationsinsatser till skolor och föräldrar 
gällande regler för elsparkcyklar.

2023.7054 Synpunkt/klagomål - LOK - Lokalt aktivitetsstöd 
bör granskas inom Leksands IF fotboll Ungdom

Torkel Holst

2023-06-30 Samhällsutveckling

KOS 2023/860 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
Fritidsavdelningen har upplyst Leksands IF:s 
fotbolls styrelse att denna synpunkt inkommit. I 
samtal med styrelsemedlem föreslås att 
styrelsen snabbt, till alla ansvariga ledare i LIF:s 
ungdomsverksamhet, går ut med information hur 
man registrerar LOK-stöd. 

2023.7170 Synpunkt/klagomål - Ta bort p-plats vid 
övergångsställe från Restaurang Bosporten till 
Torget 

Ingrid Andrén

2023-08-25 Samhällsutveckling

KOS 2023/448 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
Trafikenheten har kontaktat kunden och 
diskuterat trafikmiljön på den aktuella platsen. 
Det finns inte några planer på att ta bort den 
nämnda parkeringsplatsen. Alla som framför 
fordon i centrala Leksand eller på annan plats 
måste anpassa hastigheten utifrån rådande 
trafikmiljö, så att ingen kommer till skada eller att 
olyckor sker.
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2023.7244 -Synpunkt och klagomål - Blivit störd av 
midsommarfesten

Tobias Mårtensson

2023-08-30 Samhällsutveckling

KOS 2023/871 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - 
Mejlsvar: Tack för att ni delar era synpunkter 
med oss angående midsommarfesten. Vi 
beklagar de olägenheter ni upplevde under 
evenemanget. Vi tar varje synpunkt på allvar och 
strävar alltid efter att förbättra våra evenemang 
för att skapa en positiv upplevelse för så många 
som möjligt. Vi har en stark önskan om att 
balansera evenemangssammanhang med den 
omgivna miljön och närliggande bostäder och vi 
förstår att buller och störningar kan påverka 
livskvaliteten för de som bor i närheten. 

Besöksnäringen är en av våra främsta 
prioriteringar när vi planerar och genomför olika 
evenemang. Det är vår ambition att Leksands 
kommun ska förbli en attraktiv 
evenemangskommun som lockar många 
besökare. För att ge er mer insikt i våra 
hanteringsprocesser och beslut kring 
evenemangen i kommunen vill vi informera er 
om att: 

- Efter förra årets midsommarfirande har 
evenemangslotsen genomfört en utförlig 
utvärdering av evenemangets utfall och 
evenemangsytorna. Under utvärderingsarbetet 
involveras många olika aktörer för att få en bred 
förståelse för de olika aspekterna av 
evenemanget. Som ett resultat av utvärderingen 
togs ett gemensamt beslut av 
evenemangslotsen och politiska företrädare att 
flytta evenemangsområdet till den nuvarande 
platsen. 
Vi är medvetna om att evenemang kan påverka 
boendet i närheten och vi arbetar kontinuerligt 
för att hitta en balans mellan evenemangens 
attraktionskraft och deras påverkan på 
närområdet. Vi tackar er för er förståelse och era 
synpunkter och vi kommer att ta med detta i 
våra framtida överväganden.

Om ni har ytterligare frågor eller synpunkter är ni 
välkommen att höra av er igen.  
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